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Na osnovu člana 29. i člana 30. Statuta Biciklističkog saveza Bosne i Hercegovine 
sačinjava se: 

 
ZAPISNIK 

 
3. sjednice Upravnog odbora Biciklističkog saveza Bosne i Hercegovine 

 
koja je održana u Mostaru, u prostorijama Gradske vijećnice 21.12.2024. g. sa početkom u 
14:45 sati. 
 

Sjednici Upravnog obora prisustvuju: Toni Zorić predsjednik UO, Tihomir Kuvalja, , Adnan 
Mekić, Jonuz Zoranjić, Davor Damjanović, Josip Barišić, Admir Hadžić i Alija Ljubuškić, 
dok su odsutni Amar Njemčević, Goran Guska i Željko Lukić. 
Prije početka sjednice glasanjem, jednoglasno, određen je zapisničar Admir Hadžić.  
Sjednici bez prava glasa prisustvuje nacionalni komesar Mirnas Mujezinović. 
 
Predsjednik UO Toni Zorić predložio je dnevni red 1. sjednice: 
 
 
1. Usvajanje zapisnika sa II. sjednice UO 
2. Usvajanje obrazaca za prijavu licenci i kalendara utrka 
3. Imenovanje predsjednika sudijske komisije 
4. Donošenje odluke o odlasku na Skupštinu BCU 
5. Usvajanje Disciplinskog pravilnika 
6. Ostalo Rasprava o dodjeljenim bicikalima za sportaše BiSaBiH (komisija za dodjelu      
    bicikala ostaje na sjednici, ostatak UO po želji). 
7. Ostalo 
 
 
 
Prijedlog dnevnog reda Upravnog odbora je jednoglasno usvojen. 

 

1. tačka dnevnog reda – Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice je odgođeno za 
narednu sjednicu UO iz razloga nedostavljanja izvještaja od strana predsjednika 
zapisničara Gorana Guske. 
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2. tačka dnevnog reda – usvajanje obrazaca za prijavu licenci i kalendar utrka - podnosi 
Toni Zorić, predsjednik Saveza: nakon pozdravne riječi ukratko je obrazloženo da će 
ostati isti obrasci kao i prethodnih godina, a kao rok za dostavu prijava za utrke i 
licence određen je 15.02.2025. godine 
 
Zaključak: usvojeno jednoglasno. 
 

3. tačka dnevnog reda – Imenovanje predsjednika sudijske komisije. Nakon kraće 
rasprave o radu sudijske komisije i problemima sa kojima se susreću u svom radu 
predloženo da predsjednik sudijske komisije ostane Mirnas Mujezinović, a da mu 
zamjenik bude Slavoljub Bjelajac. 
 
Zaključak: usvojeno jednoglasno. 
 

4. tačka dnevnog reda – Donošenje odluke o odlasku na Skuptšinu BCU – predloženo da 
na Skupštinu idu Toni Zorić kao predsjednik Saveza i Vladimir Kuvalja kao generalni 
sekretar te da Savez subvencioniše dio troškova u skladu sa raspoloživim sredstvima.  

Zaključak: usvojeno jednoglasno. 

5. tačka dnevnog reda – Usvajanje Disciplinskog pravilnika – nakon rasprave koja se po 
ovom pitanju vodlila i na Skupštini Saveza odlučeno da Pravilnik ide na doradu i 
dopunu, da se pooštre kazne za sve učesnike na utrkama, kao i da se zaštite organi 
Saveza od neprimjerenih napada pojedinaca. Dat rok od mjesec dana kako bi se 
Pravilnik usvojio na vrijeme, a svakako prije početka sezone 2025. 
 

6. Tačka dnevnog reda – Rasprava o dodjeljenim biciklima – nakon kraće rasprave 
zadužen nacionalni komesar Mirnas Mujezinović da izvrši provjere ko je od takmičara 
koji su zadužili bicikli u 2024. godini vozio utrke i kakve rezultate je postigao, ta da se 
konačna odluka o rasporedu bicikala za 2025. godinu donese na idućoj sjednici UO. 
 

7. tačka dnevnog reda – Ostalo: refundacija sredstava za kupovinu stoperice potrebne za 
rad sudijske organizacije. Odlučeno da se nadoknadi iznos od 500 KM što je oko 50% 
od ukupne cijene stoperice (priložen račun) 

 

Završeno u 15:30 sati.       

 

 


